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1 In de originele business case voor het Ecopark was sprake dat een gedeelte van de 
kosten gedekt zou worden uit huuropbrengsten van ter plekke te vestigen recycling 
bedrijven. a. Met hoeveel potentiële huurders is inmiddels contact geweest hierover? 
b. Met hoeveel bedrijven is reeds een huurovereenkomst (of intentie tot) 
aangegaan? Met hoeveel bedrijven wordt op dit moment nog gesproken over mogelijke 
huur?

1a- c
Afgelopen jaren is met een tiental partijen gesproken die interesse hebben getoond in vestiging 
op het Ecopark. Er zijn geen intentieovereenkomsten afgesloten. 

Door uitloop van de planning, de nieuwheid van het concept, beschikbare ruimte, hoe het er 
precies uit komt te zien etc. heeft ervoor gezorgd dat er nog geen definitieve huurders zijn. De 
verwachting is echter positief dat zodra het Ecopark gereed is er voldoende belangstelling is.
Cyclus zal, als beheerder van het Ecopark, de verdere gesprekken met geïnteresseerden dan 
weer oppakken.

Het fietsdepot stond vanaf de start hier gepland omdat de huidige locatie te klein is geworden.
Het fietsdepot is naast alle andere hergebruikstromen, belangrijk om hergebruik en recycling op 
deze plek invulling te geven en daarmee interessant voor partijen die zich hier willen vestigen. 


